
Oświadczenie złożone 

przez senatora Jana Marię Jackowskiego 

na 9. posiedzeniu Senatu 

w dniu 16 kwietnia 2020 r. 

Oświadczenie skierowane do przewodniczącego Krajowej Rady Radiofonii i Telewizji Witolda Koło-

dziejskiego, do prezesa Urzędu Komunikacji Elektronicznej Marcina Cichego oraz do prezesa zarządu Emitel 

SA Andrzeja J. Kozłowskiego 

Do mojego biura senatorskiego zwrócili się mieszkańcy korzystający z telewizji naziemnej. Moi rozmów-

cy wskazują na duże zakłócenia odbioru sygnału telewizyjnego w strefie nadmorskiej, a konkretnie w miej-

scowościach: Białogóra, Dębki, Karwia i Jastrzębia Góra. Zwracają przy tym uwagę, i to podkreślają, że sy-

tuacja pogorszyła się w ciągu ostatnich 3 lat, a na początku wejścia technologii cyfrowej sytuacja była lepsza. 

Obecnie zdarza się, że sygnał telewizji publicznej jest zadowalający, a w innym terminie z kolei zadowalają-

cy jest sygnał kanałów komercyjnych, a z telewizji publicznej nie można korzystać, ponieważ są zakłócenia 

dźwięku i obrazu oraz następuje zamrożenie przekazu. Sytuacja ta powoduje dużą dolegliwość dla odbiorców 

ww. telewizji. 

Proszę o informację, co jest przyczyną pogorszenia jakości sygnału i w jakiej perspektywie czasowej sy-

tuacja z odbiorem wróci do normy. 

Jan Maria Jackowski 

 
 


